



Plats och tid

Katrineholms BK

Kl 19.05 - 20.53

21 närvarande medlemmar, from § 8 20 st.

Övriga deltagare

Utses att justera

Gun Bengtsson och Linda Ling

Under-
skrifter

Sekreterare

.....
Gullewi Bergqvist

Paragrafer 1 - 13

Ordförande

.....
Andreas Peterzén

Justerare

.....
Gun Bengtsson

.....
Linda Ling



§ 1

Mötets öppnande

Ordföranden Andreas Peterzén hälsar alla välkomna till mötet.

§ 2

Val av justerare tillika rösträknare, som tillsammans med mötesordförande ska justera protokollet

Medlemsmötet **beslutade** att utse Gun Bengtsson och Linda Ling till justerare.

§ 3

Fastställande av röstlängd

Medlemsmötet **beslutar**

att fastställa följande röstlängd: *Bilaga 1*

§ 4

Medlemsmötets behöriga utlysande

Medlemmarna **beslutade** att medlemsmötet är behörigt utlyst.

§ 5

Fastställande av dagordning

Föreliggande dagordningen godkändes av mötet.

En övrig punkt meddelades.

§ 6

Ekonomisk rapport.

Ekonomi redovisades av kassören, det finns för närvarande ca 215 000 kr på klubben.



§ 7

Rapporter från sektorer och kommittéer

HUS

3 kurser pågår. Specialsök och nybörjare Rally inställda på grund av för få deltagare.

TS

Bruks: DM i bruks 20-21 april Katrineholm ansvarar för spåren. Flen huvudarrangör.

Lydnad: DM i lydnad 19 april på Flens BK.

Träning: Skotträningen på tisdagar har kommit igång.

Tävlingssekreterare: Lotta Asplund snart färdig med utbildningen.

Resultat i bruks och lydnad behöver skickas in eftersom distriktet vill ha dessa 1 gång i halvåret.

RUS

Figuranter har varit på en uppdatering med Ingrid Tapper som var mycket bra.

RALLY

Rallytävling 5 maj behöver öppnas. Eventuellt anmälningar via mail. Öppna träningar har varit.

Fastighet

Ute :Lista för gräsklippning kommer att göras. Micke och Bjarne håller i detta.

Inne: Städlista behöver göras. Diskussion om städningen. Torsdagsgruppen vill städa.

När det behöver köpas in saker måste man skriva upp det.

KÖK

Kommer att vara öppet på tävlingar. Kerstin kommer att gå igenom vad som behövs. Godis, kaffe och läsk förvaras tills vidare på kontoret på grund av inbrotten.

Medlem

Inget att rapportera.

Agility

Det finns ingen ungdomsgrupp i år.

PR/Info

Tävlingsresultaten behöver komma in. ICAMaxi sponsrar med 5000 kr/år.

Övriga sektorer och kommittéer har inget att rapportera.



§ 8

Ericssberg

Vi får ev ett arrendeförslag på 10 år och vi behöver en fullmakt från Ericssberg för avloppet.

Bjarne informerade om arbetet med avloppet.

Lena Olsson ska ta kontakt med allmänna arvsfonden om vi kan få bidrag därifrån.

§ 9

Styrelsen informerar

Andreas informerade om att vi kollar på olika system för larm.

Hundens vecka diskuterades. Olika förslag kom in tex att vara i stadsparken.

Det behövs en revisor samt 2 personer till valberedningen. Lämna förslag till detta.

§ 10

Motioner till kongressen

Motion 1: tillstyrker

Motion 2: tillstyrker

Motion 3: tillstyrker

Motion 4: avslår

Motioin 5: avslår

§ 11

FS valberednings förslag till styrelse

De olika alternativen till förbundets styrelse gicks igenom och mötet **beslutade** att godkänna valberedningens förslag, alternativ 1.

§ 12

Övriga frågor

Ett förslag på en sponsergrupp diskuterades.

Diskussion om att vi behöver bli mer välkomnande på klubben. En kulturell förändring behövs. Vi ska vara trevliga på Facebook.

§ 13

Mötets avslutande

Ordförande avslutade mötet och tackade för deltagande.

